
Protokoll från styrelsemöte i Serieföreningen 2025-01-20 
 

Närvarande: 

Janne Mehlstrand 

Stefan Persson 

Qina Frick 

Lars Jerneskog 

Jan Pedersen 

Adjungerad: Roger Seymour 

Frånvarande: 

Ove Rydberg 

Ulf Wernström 

Eilert Eskelid 

Anu Waim Wiberg 

 

1. Årets första möte öppnades av Janne. 

2. Ekonomin: Eftersom Ulf inte var närvarande kunde ingen redovisning ske. Janne visste dock  

     att årsbokslutet var klart och överlämnats till revisorn.  

3. A/ Antalet lag i Costa Blanca serien kommer att vara 8 i enlighet med tidigare beslut 

     B/ Antal divisioner blir 4. Div 1, div 2a, div 2b och div 3. 

     C/ Diskuterades hur vi ska kunna snabba upp spelomgångar. Det förslag som beslutades var 

           att spela på tid 60 min och då tiden går ut spelas pågående omgång klar plus ytterligare två 

          Omgångar. På så sätt minimeras möjligheten till att använda tiden som taktiskt medel.  

     D/ Förslag till förtydligat regelverk skickas ut till styrelsen för genomgång och sedan ska  

           klubbarna få möjlighet att internt diskutera detta inför beslut på årsmötet. 

4. Det fanns inga kommentarer angående IPL serien. De flesta klubbar tycker det är en trevlig 

     serie. 

5. Angående Costa Blanca Cup så finns inget nytt att tilläga. 

6. Beslutades att föreningens 25-årsjubileum ska hållas den 19/10-2025. Det ska anordnas en 

     tävling med totalt 40 lag. 2 herrdubbel och 2 damdubbel lag från föreningens tio klubbar. Det 

     ska spelas 4 matcher Monrad med spelstart 10.00 (samling 09.30). 



7. Janne redovisade den utbildning som varit. Det var fyra deltagare vid genomgång av 

     bouleappen och 12 person utbildades som mätdomare. 

8. Det fanns inga övriga frågor 

9. Mötet avslutades och nästa möte hålls den 17/2 kl 16.00 på Marina Bar. 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  

 

Stefan Persson  Janne Mehlstrand 

 

 


